
STAGEVERSLAG WEEK 15 

 

*Ik houd voor mezelf een logboek bij waarin ik noteer wat ik dagelijks leer op het gebied van montage en camera. 

 

 

 

Dit weekend heb ik mij voorbereid op het interview met Petra Robben (komende maandag). 
We hadden afgesproken dat ik haar in grote lijnen op de hoogte zou stellen van mijn vragen, 
dit heb ik dan ook gedaan: 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 



Maandag 14 december 

 

Vandaag stond voornamelijk in het teken van het interview met Petra Robben. Hierna ben ik 

aan de slag gegaan met het uitzoeken van de eerste beelden. Hiernaast heb ik meegewerkt 

aan een nieuwsitem (montage) en kreeg ik 's middags te horen dat het interview dat morgen 

op de planning staat met Marc Meeuwis (directeur City Marketing Tilburg), wordt omgezet 

naar een online meeting (als gevolg van de lockdown). Erg jammer, maar we gaan er morgen 

het beste van maken. 

 

Interview met Petra Robben 

 

 

 

Dinsdag 15 december 

 

Voor vandaag had ik het interview met Marc Meeuwis gepland. Helaas is deze afspraak door 
de lockdown omgezet naar een online-meeting, via Zoom. Even wat anders dan normaal, 
dus. Ik heb verschillende beelden opgenomen, zodat ik straks tijdens het monteren iets te 
kiezen heb. 

 

Interview met Marc Meeuwis 

 



 

 

 

Verder ben ik vanmiddag op de universiteit geweest om nogmaals te kijken naar een goede 
locatie voor het interview van morgen met Arnaud-Jan Bijsterveld. Het is een prachtige 
omgeving, maar mede door de vele bomen en de zon, is het toch even goed zoeken. 
Vandaar dat ik nogmaals een 'locatiecheck' wilde doen. 

 

 

Woensdag 16 december 

 

Vandaag lag de focus op het interview met Arnaud-Jan Bijsterveld. Gelukkig waren we ruim 

op tijd, want mede door het licht (de zon) moesten we álsnog op zoek naar een andere 

draailocatie dan we van tevoren hadden bedacht.  

Het was een erg interessant en zinvol interview. Eenmaal terug op de redactie ben ik aan de 

slag gegaan met het uitzoeken van de eerste beelden. 

 

 



Interview met Arnaud-Jan Bijsterveld 

 

 
Hiernaast heb ik contact opgenomen met het Regionaal Archief Tilburg over het gebruik van 
'oude' beelden, heb ik fotograaf/colourist Jan van Oevelen benaderd (Petra Robben raadde 
hem aan) met het oog op 'nostalgie' en 'trots' van de Tilburger én de vergelijking met 
vroeger. Verder heb ik nog meegewerkt aan een nieuwsitem (montage). 

 

 

Donderdag 17 december 

Vandaag heb ik een begin gemaakt om de interviews terug te luisteren, heb ik uitgebreid 
contact gehad met Jan van Oevelen (aan de hand van meerdere foto’s, die hij me al heeft 
gestuurd, gaan we binnenkort in gesprek) en heb ik een afspraak gemaakt met 013 directeur 
Frens Frijns. Ik wil graag weten hoe hij aankijkt tegen Tilburg en het ‘calimerocomplex’.  
 

 
Jan van Oevelen 

 
 



 
 

 
 
Hiernaast heb ik de interviews verzorgd tijdens een nieuwsitem over de ‘relatie’ tussen de 
coronamaatregelen en het geloof: 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=Ufj2MTKDJ04 

 
 
 
Verder ben ik dieper in alle archiefbeelden van het Regionaal Archief Tilburg gedoken en heb 

ik gekeken naar de mogelijkheden om een ‘trots-expert’ te interviewen.  

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Ufj2MTKDJ04


Vrijdag 18 december 

 

https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2020/bart-en-de-steen-die-terug-naar-huis-
ging.html 

 

 

Helmut heeft mij uitgenodigd om vanmiddag aanwezig te zijn bij een online docu-analyse 
met Bart Eysink Smeets (‘Bart en de steen die terug naar huis ging’). Als voorbereiding hierop 

heb ik vanochtend de documentaire bekeken en hierbij aantekeningen gemaakt: 

https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2020/bart-en-de-steen-die-terug-naar-huis-ging.html
https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2020/bart-en-de-steen-die-terug-naar-huis-ging.html


 

 

 



 

 

 

Om mijn docu 'meer inhoud' te geven, wil ik graag iemand spreken die mij kan vertellen wat 

'trots' en 'het trots zijn op een stad' nu eigenlijk inhoudt. Na wat research heb ik contact 

opgenomen met prof. dr. Ilja van Beest (Tilburg School of Social and Behavioral Sciences). Hij 

verwees me direct door naar volgens hem 'dé kenner van Nederland op het gebied van 

trots': dr. Yvette Stráznický van Osch. Ik heb dan ook meteen contact met haar opgenomen. 

Het interview staat begin volgend jaar op de planning. 

 

 
dr. Yvette Stráznický van Osch 

 

 

 

 

 

 



 

 
Bart en de steen die terug naar huis ging 

 

200.000 jaar geleden brak een gletsjer een steen af in Åland, een eilandengroep tussen 
Finland en Zweden, en duwde die naar een plek waar nu Borger ligt. Bart Eysink Smeets 

besluit om de steen terug naar huis te brengen. Maar zijn de inwoners van Borger bereid om 
de steen te laten gaan? 

 

Kunstenaar en voormalig reclamemaker Bart is al zijn hele leven gefascineerd geweest door 
stenen. Vooral omdat ze symbool staan voor de oernatuur. Ze zijn de stille getuigen van de 

gehele geschiedenis van de aarde. Toen hij ruim twee jaar geleden een geologische tour deed 
bij het Hunebedcentrum hoorde hij dat je de herkomst van stenen tamelijk nauwkeurig kunt 
achterhalen. Zouden die stenen hun oorspronkelijke thuis niet missen, vroeg hij zich af. En 

meteen daarna: moet ik er niet eentje naar huis brengen? 

 

Een gedachteflard die de meeste mensen meteen weer zouden vergeten. Zo niet Bart. Het 
idee liet hem niet los. Zo gaat dat wel vaker bij hem: als hij zich iets in zijn hoofd heeft 

gehaald, dan moet hij koste wat kost het plan ten uitvoer brengen. De actie wordt al snel een 
publieke discussie, waardoor de filmmaker op een luchtige en humoristische wijze de 

bemoeizucht van de mens ten opzichte van de natuur probeert uit te vergroten. 

 

Regie: Bart Eysink Smeets 

 

 



 



 

 

 

 

 


